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Notulen vergadering ouderraad 20 juni 2024 

 

Aanwezigen: 

Pascal Knoben, Fred Rovers (voorzitter), Rianne Poell, Steffie Verbeek, 

Jos Hendriks (adjunct-directeur), Mark van de Mortel (directeur), 

Christiane Dolman (secretaris) 

 

Afwezig: 

Maike Hübner, Esther Koller, Kristel Pelsers 

 

1. Notulen 18-04-2024 / mededelingen  

• Fred Rovers bedankt Mark van de Mortel namens de OR 

allereerst voor de afgelopen jaren en overhandigd hem een 

kleine attentie. 

• Notulen van 18-04-2024 zijn vastgesteld. 

 

2. Vertrek directeur 

• Mark van de Mortel geeft aan uit te kijken naar nieuwe uitdaging. 

Op de vraag of hij niet ongerust is gezien de gebeurtenissen die de 

laatste tijd in zijn nieuwe school zijn voorgevallen en zelfs de 

landelijke media hebben bereikt, geeft hij aan dat dit juist een van 

de redenen is waarom hij voor die school heeft gekozen.  

 

3. Afzeggen Silent Disco 

• Het blijkt moeilijk om de leerlingen te enthousiasmeren 

• School zal het blijven proberen 

• Eindfeest wordt een knaller 

 

4. Situatie omtrent vervanging wiskunde 

• Situatie is erg zorgelijk 

• Directie herkent en erkent het probleem  

• Nieuwe docenten vinden is heel lastig 

• Extra gelden voor volgend schooljaar 

• Begin van volgend schooljaar nulmeting 

• In het verleden was er een traineeship, mensen werden begeleid en 
mogen aan zichzelf werken, daar zijn nu geen middelen meer voor 

• Met leerlingen die ambitie uiten om dit vak in te gaan, wordt 
contact gehouden 

• Mogelijkheid tot verkorte opleiding 

https://docs.google.com/document/d/1U7WRUkvnXXqT9PXmCDpdenPv4pw7q5SA/edit?usp=sharing&ouid=104239620801057061146&rtpof=true&sd=true
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• Mensen aantrekken uit het bedrijfsleven is niet zonder meer mogelijk 
– moeten ook voor een klas kunnen staan en de stof over kunnen 
brengen 

• Er kunnen aan nieuwkomers geen beloftes worden gemaakt die aan 
bestaande docenten niet zijn gemaakt. 

• Docenten vertrekken al omdat er op andere scholen meer geld 
geboden wordt 

 

5. Communicatie in het algemeen 

• De communicatie is nog steeds vaak vrij laat, soms zelfs té laat 

• Communicatie (mail) hoort naar beide ouder te gaan, gaat ook wel 
eens mis. 

 

6. Preventie met gezag/Wapenbezit op school/Geweld onder leerlingen 

• Wapenbezit neemt over de hele bandbreedte genomen toe 

• Criminaliteit neemt toe en wordt zwaarder maar delinquenten 
worden jonger 

• Veel onrust met name in het tweede jaar 

• Ouders staan vaak eerder aan de kant van de leerling in plaats hun 
handen ineenslaan met school om aan problemen te werken 
(onaangepast gedrag) 

• Alle scholen binnen SOML zijn er heel erg mee bezig 

• Gemeente Roermond doet mee aan Preventie met gezag 

• Jeugdzorg zit vast, speciaal onderwijs zit vol, het wringt aan alle 
kanten 

• Politie doet controles op school (kluisjes), is zichtbaar en onzichtbaar 
aanwezig, straatcoaches, soms getipt door andere leerlingen 

• Politie is ‘machteloos’ als een kind alleen een mes bij zich draagt 
maar er niets mee doet. School neemt wel maatregelen (schorsing). 

 

7. Aanpassing lesprogramma 28 mei j.l. 

• Lesprogramma werd aangepast voor een bijeenkomst over 
arbeidsvoorwaarden voor leraren 

• College van Bestuur, directeur van bedrijfsvoering moesten 
presentaties geven die ingepland worden 

• Vandaar dat het op een lesdag onder lestijd plaats moest vinden 

• Moest binnen één week op zeven verschillende scholen 

 

8. Witte T-shirts verplicht tijdens LO 

• Om hygiënische redenen worden de regels aangescherpt: kinderen 
moeten verplicht sportkleren dragen, het T-shirt moet bovendien wit 
zijn. 

• Dit is omdat veel kinderen zich niet meer omkleden voor en/of na 
de LO-les 

• De keuze wit is door de LO docenten gemaakt, geen specifieke 
reden 
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9. Open dag groep 7 

• Langs het leerlingloket, er werden nogal veel negatieve punten 
vermeld wat door potentiële aankomende leerlingen als 
afschrikkend kon worden ervaren. Brugklassers hebben 
meegeholpen maar waren weinig enthousiast. 

• Ouders mee laten denken om het aantrekkelijker te maken 
(misschien als ouderraad) 

• Hoeft geen kermis te zijn maar mag wel wat enthousiaster 

 

10. Rondvraag: 

• Een paar afsluitende woorden van Mark die zegt graag met de OR 

samen te hebben gewerkt en dat hij de sfeer altijd als heel 

aangenaam heeft ervaren. 

• Discord als communicatiekanaal. Wordt graag door kinderen 

gebruikt, door school gemonitord. Initiatief door kinderen die graag 

gamen, zijn gelinkt door docent. Vanuit die gedachte is het 

opgeschaald, zorgteam is erin meegenomen, maar is geen officieel 

communicatiekanaal. WhatsApp mag officieel niet gebruikt worden, 

daar is GoogleChat voor. 

• Verbouwing. Het ligt bij de gemeente en die maakt geen keuzes, 

gemeente is de vertragende factor. Gemeente moet kiezen: of 

sloopvergunning of gebouw van de monumentenlijst halen. Zijn bang 

voor rechtszaak. Kortom: de politiek wil ontbreekt. Verdere uitstel 

zou afstel kunnen betekenen. Directie overweegt nu zelf stappen te 

ondernemen om te onderzoeken of ze als juridische eigenaar het 

pand van de monumentenlijst kunnen halen. 

 

De volgende vergadering vindt plaats op dinsdag 1 oktober 2024 om 20.00 

uur. 

 


